
RADA GMIMY FSARY
42-512 Ps^iy.^dl tosflinowicka 4

ROIV-0063-3-12/08

Protokot nr 28/08

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 12 grudnia 2008r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbylo si? w Urzedzie Gminy w Psarach. Rozpoczeto si?

o godz. 14:30 i trwalo do godz. 16.00.

W posiedzeniu uczestniczyto 5 czlonkow Komisji:

1. Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji,

2. Pan Remigiusz Olesiriski - Czlonek Komisji,

3. Pani Teresa Kosmala - Ga_sior - Cztonek Komisji,

4. Pani Malgorzata Sobieraj - Czlonek Komisji,

5. Pani Malgorzata Pasek - Czlonek Komisji.

oraz

Pani Justyna Majer - Sekretarz Gminy.

Posiedzenie prowadzil Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej, ktory powital

zebranych gosci, a naste_pnie przedstawil porzadek posiedzenia, ktory przewidywaf:

1. Analiza wnioskow podj^tych przez Komisj? Rewizyjn^.

2. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009r.

3. Sprawy biezace.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz oznajmil, iz w punkcie dotycza_cym

spraw biezacych, przedstawitby odpowiedz na kolejna^ skarg? - wniosek - zazalenie Pansrwa

Lorensow. Odpowiedz na skarg? jest skonsultowana z Pania^ Radc^ Prawnym.

Adi.

Przewodniczacy Komisji - Pan Jacek Gwozdz poinformowal, iz wszyscy czlonkowie

Komisji otrzymali informacj? dotyczaca_przebiegu realizacji wnioskow. Przewodniczacy Komisji

Rewizyjnej oznajmil, iz nie ma pytan i uwag do przedstawionego materialu.

Pani Malgorzata Sobieraj nadmienila, iz material zostat przygotowany, wyjasniony



w sposob wyczerpujacy. Wobec braku pytan, Komisja Rewizyjna przystapila do glosowania nad

przedstawiona^ informacj^. W wyniku gtosowania:

zaprzyj?ciem informacji - 5 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuja^cych si? - 0 gfosow.

Ad.3.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz oznajmil, iz w sprawach

biezacych zostana^ rozpatrywane skargi. Pierwsza skarga - Panstwa Lorencow. Jest to wniosek -

zazalenie - wraz ze skargq.. Przewodniczacy Komisji nadmienil, iz rozmawiat z Przewodniczacym

Rady i z Radca. Prawnym traktuje to pismo jako wniosek skierowany do Urz?du Gminy. Dodal, ze

post?powanie administracyjne w tej sprawiejest nie zakonczone. Wojt Gminy Psary jest organem

niewlasciwym do podj?cia tych decyzji. Decyzja Samorzadowego Kolegium Odwolawczego stala

si? ostateczna i prawomocna. Urza_d Wojewodzki rowniez tej skargi nie zakwestionowaf. Panstwo

Lorenc od decyzji SKO wniesli odwolanie. W zwiazku z tym, ze Pan Wojt nie jest organem

wlaiciwym do podj?cia decyzji, przekazat ta^ spraw? do ponownego rozpatrzenia do SKO, jak i do

Starosty B^dzinskiego - w kwestii zakazu wst^pu na nieruchomosc. Przewodniczacy Komisji

dodal, iz Panstwo Lorenc wniesli zazalenia. Zazalenia zostaly skierowane do SKO w Katowicach.

Panstwo Lorenc zostali zawiadomieni pisemnie o skierowaniu sprawy do tej instytucji.

Post^powanie administracyjne jest w toku. Przewodniczapy Komisji poinformowal, iz odpowiedz

na pismo powinno zostac wystane z dat^ 18.12.2008r. Dodal, ze trzeba si? spodziewac, ze b?d^.

kolejne pisma.

Pan Remigiusz Olesiiiski poinformowal, iz nalezy si? zastanowic, dlaczego akurat Ci

Panstwo skladaja_ skarg^. Dodal, iz sprawajest jasna i prosta i chodzi o kwesti? finansow^.

Przewodnicza.cy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz oznajmil, iz radni w tej kwestii

nie strong i nie maja. ,,pola do popisu".

Pani Justyna Majer - Sekretarz Gminy wyjasnita, iz Urzad Gminy w Psarach zostal

wyznaczony do prowadzenia tego post?powania, gdyz gmina Mierz?cice nie moze takiego

post?powania prowadzic. Poprzednia skarga - wniosek - zazalenie zostala skierowana na Rad?

Gminy, gdyz pismo jest rozpatrywane wedhig tresci. Pani Sekretarz poinformowala, iz pojawila si?

informacja od Panstwa Lorenc, ze pismo z ktorym si? nie zgadzajq. podpisal Pan Wojt. Pani

Sekretarz nadmieniia, iz pismo musi zostac skierowane na Rad? Gminy. Panstwo Lorenc powohija,

si? na numer pisma, ktory zostal nadany z Biura Rady. Pani Sekretarz - Justyna Majer dodala, ze

pismas%podobnej tresci.



Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zapytal, kto podpisze odpowiedz na pismo Panstwa

Lorenc.

Pani Sekretarz wyjasnita, iz jezeli numer pisma jest nadany z Biura Rady, to tego pisma nie

powinien podpisac Pan Wojta, ani Zast?pca Wojta.

Pan Jacek Gwozdz objasnil, iz nie ma takich uprawnien by podpisywac pismo. Dodal, ze

Przewodniczgcy nie traktuje tego pisma jako skarge, tylko jako wniosek, ktory wplynaj do Urzedu.

Dlatego poprzednia odpowiedz zostala podpisana przez Zast?pc? Wojta - Janusza Majczaka.

Przewodniczacy Komisji dodal, ze Komisja Rewizyjna w 2007r. podjeia uchwal?

o bezzasadnej skardze. Pan Jacek Gwozdz zlozyl wniosek, by pismo (odpowiedz na skarge.)

z numerem sprawy zostalo nadane przez Pania^ Ann? Kotela i podpisane przez Zast?pc$ Wojta.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej powtorzyl, iz nie traktuje tego pisma jako skarg?.

Pani Sekretarz - Justyna Majer objasnila, iz Paristwo Lorenc powoluja^ si? w pismie, na

numer sprawy nadany przez Biuro Rady.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zapytal, czy istotny jest numer sprawy, z ktorego

referatu zostanie pismo wyslane.

Pani Sekretarz oznajmila, iz zgodnie z kodeksem postepowania administracyjnego, pismo

musi bye rozpatrywane co do tresci. Nadmienife, iz poprzednia skarga dotyczyta pisma, ktore

podpisat Wqjt, to Rada Gminy jest wladna rozpatrywac ta_ kwesti?.

Pan Jacek Gwozdz zapytat, kto ma podpisac pismo.

Pani Sekretarz zaproponowala by do przedstawionej odpowiedzi na skarg? Panstwa Lorenc

dopisac jedno zdanie. Mianowicie sprawe., ktora jest przedmiotem pisma, Rada Gminy rozpatrywata

na posiedzeniu, podjela uchwat? uznaj^c skarge m bezzasadna,. Nadmienila, iz Ci Panstwo nie

rozpatruja^ otrzymanej odpowiedzi, tylko przysylaja^ jednakowe pisma. Pani Sekretarz dodata, ze

gmina nie jest strong w tej kwestii, jest skazana na przeprowadzenie postepowania, a cafa kwestia

dzieje si? w Mierz^cicach.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Jacek Gwozdz zaproponowat, by taka odpowiedz

zostata wyslana do Panstwa Lorenc. Zapytal radnych o opini?.

Pani Malgorzata Pasek zasugerowala, by pismo podpisaJ Przewodnicza.cy Rady, gdyz jest

reprezentantem radnych.

Pani Malgorzata Sobieraj zaproponowata, by pozostawic bez zmian przedstawiona^

odpowiedz na skarg?.

Pani Teresa Kosmala - Gasior wystapila z propozyejaj by przywotac w pismie, iz takie

pismo w 2007r. bylo rozpatrywane.

Przewodniczacy Komisji zwrocil si? do pracownika Biura Rady, by odszukac uchwal?,



dopisac jedno zdanie do pisma, z podpisem Przewodniczacego Rady.

Pani Malgorzata Sobieraj dodala, aby kwesti? podpisu pisma wyjasnila Pani Radca Prawny.

Pani Malgorzata Pasek nadmienila, iz pismo powinien podpisac Przewodniczacy Rady, albo

Zast?pca Wojta.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zapytal, czy Przewodniczacy Rady Gminy ma

uprawnienia do podpisywania takich pism.

Pani Sekretarz odpowiedziala, iz pismo zostaio skierowane do Rady Gminy.

Pan Jacek Gwozdz zaznaczyl, iz Urzad skierowal pismo do Rady Gminy.

Pani Sekretarz wyjasnila, dlaczego owe pismo znalazlo si? w Biurze Rady. Pojawifa si?

skarga na pismo podpisane przez Pana Wojta.

Przewodniczacy Komisji dodal, iz rozmawiaf z Przewodniczacym Rady, ktory powiedzial,

iz ,,traktujemy to pismo jako wniosek, skierowany do Urz?du".

Pani Sekretarz zaproponowafa, by Komisja Rewizyjna wystapiia z wnioskiem, iz

z powrotem przekazuje ta, kwesti? do merytorycznego wydziahi, celem udzielenia odpowiedzi.

Nadmienita, iz pismo zostanie przekazane, zmieniony numer sprawy i podpisze Zast^pca Wojta.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Jacek Gwozdz wystapil z wnioskiem, aby przekazac

z powrotem kwesti? dotyczajsa, Panstwa Lorenc do merytorycznego wydziahi (do Pani Anny

Kotela), celem udzielenia odpowiedzi. Posiedzenie Komisji opuscita Pani Malgorzata Pasek.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej przystajiil do omawiania kolejnej kwestii dotyczacej

Pana Baginskiego (przemarsz).

Pani Sekretarz wyjasnila, iz pismo zostaio skierowane do Rady Gminy oraz do Pana Wojta.

Przewodniczaey Komisji poinformowal, iz w pismie znajduje si? adnotacja, iz

powiadomiono instytucje, Posta na Sejm - Wieslawa J?drusika. Pan Wiestaw J?drusik nie jest juz

Poslem na Sejm.

Pani Sekretarz - Justyna Majer wyjasnila, iz nalezy Panu Babifiskiemu udzielic

grzecznosciowej odpowiedzi.

Pani Malgorzata Sobieraj dodala, iz kazda osoba wie, jaka jest sytuacja na drodze 913.

Nadmienila, iz radni chcieliby znac plany odnosnie tej drogi.

Pani Sekretarz odpowiedziala, iz przekaze taka^ informacj? Panu Wojtowi i Zast?pcy Wojta. Pismo

takze zostaio skierowane do Wojta, takze sq. pewne dzialania podjete.

Pan Jacek Gwozdz zaproponowai, by radni uzyskali taka^ informacj? podczas srodowej sesji.

Pani Sekretarz odpowiedziala, iz przekaze w poniedzialek informacj? do Pana Zast?pcy

Wojta.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej przystapil do omowienia skargi Pana Smyczyka.



Pani Sekretarz - Justyna Majer wyjasnila, iz sq. dwa wyjscia z tej sytuacji: rozpatrywanie

skargi w formie uchwaly, uznajqc skarg? za bezzasadna^ lub zasadnq, Druga kwestia to odpisanie na

pismo Panu Smyczkowi, iz taka_ kwesti? Komisja Rewizyjna rozpatrywala, uznajac skarg? za

bezzasadna^.

Pani Malgorzata Sobieraj przedstawifa, iz na ostatniej sesji Pan Zaste_pca Wqjta mowil, iz

jesli Pan b?dzie mial plyty to moze ten row przykryc.

Pan Jacek Gwozdz nadmienil, iz jesli zostanie przykryty row, to powstanie szambo.

Nadmienil, iz Pan Zbigniew Stanik - Przewodniczacy Komisji Kultury byl na miejscu, row jest

czysty. Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej oznajmil, iz jezeli zostanq. wyj?te koryta, to r6w si?

rozmyje. Zaproponowal, by na 29 grudnia br. (8 styczen ostateczna odpowiedz na skarg?) Pani

Radca przygotowala odpowiedz na pismo. Z pisma wynika, ze Pan Smyczyk powohije si? na nie

wykonanie uchwaly z 2006r.

Pani Malgorzata Sobieraj zaproponowala, by odpisac pismem, a nie podjedem uchwaly.

Komisja Rewizyjna wystapila z wnioskiem, by Pani Radca Prawny przygotowala

odpowiedz na skarg? Pana Smyczyka.

Pani Sekretarz zwrocila si? do czlonkow Komisji Rewizyjnej o przegJosowanie wniosku

odnosnie przekazania sprawy Pana Lorenca do merytorycznego wydziahi.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Jacek Gwozdz poinformowal, iz wniosek zostal

przyj^tyjednoglosnie.

Ad.2.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Jacek Gwozdz przedstawil propozycj? planu pracy

Komisji Rewizyjnej (zalacznik do protokolu).

Pan Remigiusz Olesinski odniosl si? do kwestii Gminnego Osrodka Kultury. Dodal, ze

ludzie nie sa^ zadowoleni z dzialania Pani Dyrektor.

Pani Malgorzata Sobieraj oznajmila, iz Pani Dyrektor powinna si? zastanowic nad

caloksztartem funkcjonowania kultury w Gminie. Nadmienila, iz nie neguje, ze takich zaj?c nie

powinno bye. Dzieci uzdolnione nie korzystaja^ z GOK -u, tylko jezdza^ do Palacu Mlodziezy

w Katowicach, czy ucz?szczaja_ do szkoly muzycznej. Pani Malgorzata Sobieraj wyrazila

niezadowolenie, iz na stronie internetowej Urz?du Gminy znajduja. si? ogloszenia GOK -u.

Powinny bye umieszczone informacje o Gminie.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej poinformowal, iz Komisja na wyjazdowym

posiedzeniu do GOK-u musi przedstawic wniosek, by Komisja Kultury zaj?la si? oferta^ kulturalnq.

gminy. Przewodnicz%cy Komisji zapytal radnych czy maj^ pytania.



Wobec wyczerpania tematu Przewodniczacy Komisji zakonczyl obrady.

Kolejne posiedzenie Komisji zaplanowano na dzien 19.01.2009r.. godz. 14:30 - Przedszkole

w Strzyzowicach. Na tym posiedzenie zakonczono.

Podpisv czlonkow Komisji:

1. Pan Jacek Gwozdz

2. Pan Remigiusz Olesinski

3. Pani Teresa Kosmala - Gasior

4. Pani Malgorzata Sobieraj

5. Pani Matgorzata Pasek

Protokot sporzadzita:

Katarzyna Mucha


